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P R O T O K Ó Ł Nr XXXIII/2013 

z obrad XXXIII, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 29 maja 2013 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
00

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

 

W obradach uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 87 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Skarbnik Gminy, 

Radca Prawny, 

Dyrektor Biblioteki, 

Dyrektora MDK 

Kierownicy Referatów, 

Kierownik ZMK, 

Kierownik MOPS, 

Sołtysi, 

Mieszkańcy, 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Interpelacje Radnego Marka Kułakowskiego 

5. Wniosek Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa. 

6. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. 

7. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej. 

8. Opinie Komisji Rewizyjnej. 

9. Uchwała Nr. 198/XXXIII/2013 w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 3 marca 2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy 

Blachownia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony Wierzchołek Śląska”. 

10. Uchwała Nr 199/XXXIII/2013 w sprawie wyrażenia opinii, co do projektu planu 

ochrony Parku Krajobrazowego „Lasy nad Górną Liswartą”. 

11. Uchwała Nr w sprawie przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Blachowni. 

12. Uchwała Nr 200/XXXIII/2013 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym 

na rok 2013. 

13. Uchwała Nr 201/XXXIII/2013 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Blachownia na rok 2013. 

14. Uchwała Nr 202/XXXIII/2013 w sprawie zaciągnięcia kredytu i pożyczki przez gminę 

Blachownia. 

15. Uchwała Nr 203/XXXIII/2013 w sprawie zmiany Uchwały nr 193/XXXVI/2009 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu przez 

gminę Blachownia. 
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16. Uchwała Nr 204/XXXIII/2013 w sprawie zmiany załącznika do Uchwały 

Nr 185/XXXI/2013 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 20 marca 2013 roku w sprawie 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie 

Gminy Blachownia. 

17. Pismo Burmistrza Blachowni. 

18. Stanowisko Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej. 

19. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXII. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 3 marca 2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony Wierzchołek Śląska”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii, co do projektu planu ochrony Parku 

Krajobrazowego „Lasy nad Górną Liswartą”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Blachowni. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2013. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Blachownia na rok 2013. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu i pożyczki przez gminę Blachownia. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 193/XXXVI/2009 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę 

Blachownia. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 185/XXXI/2013 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 20 marca 2013 roku w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Blachownia. 

16. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych, 

P. Burmistrz, Kierowników Referatów, Dyrektorów, Sołtysów i wszystkich przybyłych gości.  

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że w związku z opublikowaniem 

jednolitego tekst ustawy o samorządzie gminnym z tym w projektach uchwał będą zmiany w 

podstawie prawnej.  
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Ponadto poinformowała, że wprowadza się zmiany do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Blachowni w Rozdziale IV,§ 8 i 10 

- słowa „obsługę prawną zapewnia Urząd Miejski w Blachowni zmienia się na 

„obsługę prawną zapewnia Burmistrz Blachowni” 

- Słowa Radzie Gminy Blachownia zmienia się na Radzie Miejskiej 

w Blachowni” 

 

Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania wnioskował o usprawiedliwienie 

nieobecności na posiedzeniu Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa w dniu 22.05.2013 r. i na dzisiejszej sesji Radnej Wiesławy Gmyrek 

z powodu wcześniej wyznaczonych badań lekarskich, Radnego Macieja Ryś na dzisiejszej sesji 

na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Radnego Macieja Ryś z powodu pracy zawodowej, ponieważ nie mógł 

uzyskać zwolnienia z 24 h dyżuru. 

Usprawiedliwienia Radnej Wiesławy Gmyrek i Macieja Ryś zostały przyjęte jednogłośnie. głosów 

„za”, było 13 radnych. 

Na sali obecnych 13radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Radna Małgorzata Sukiennik poinformowała, że zapoznała się z protokołem z Sesji Rady 

Miejskiej w Blachowni: Nr XXXII z dnia i stwierdziła, że protokół rzetelnie odzwierciedla 

przebieg obrad prosiła o jego przyjęcie. 

Protokół z sesji Nr XXXII został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

 Radna Edyta Mandryk. 

 Radna Małgorzata Sukiennik. 

 Radny Jacek Rogut. 

 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 13 głosów „za”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt. 6: 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 

od 24 kwiertnia2013 roku do 28 maja 2013 roku wykonano następujące zadania: 

1. Wydano dwie decyzje zatwierdzające podział nieruchomości. 

2. Wydano dziesięć zawiadomień o nadaniu numeru porządkowego nieruchomości. 

3. Rozstrzygnięto ogłoszony na dzień 07 maja 2013 roku, kolejny przetarg na najem 

lokalu użytkowego przy ul. Długiej 50 w Łojkach. Oferty złożyły dwie firmy: 

Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Centrum Medyczne AMICUS Spółka z o.o. 

Częstochowa i Przedsiębiorstwo Produkcyjno Handlowo Usługowe Małgorzata 

Olszewska Łojki. Przetarg zakończył się wynikiem negatywnym. Złożone oferty 

nie spełniały wymogów formalnych. 

4. Przygotowano dwa zarządzenia o obniżeniu o 10% ceny wywoławczej dwóch lokali 

mieszkalnych przy ul. Bankowej i ul. Kubowicza, cena wynosi ponad 70 tyś. zł. 

Przetarg na w. w mieszkania odbył się kilkakrotnie. 
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5. Przygotowano i przekazano rzeczoznawcy majątkowemu do oszacowania dwa lokale 

mieszkalne ul. Bankowa i ul. Żeromskiego. 

6. Zawarto dwa porozumienia o zwrocie zwaloryzowanej kaucji mieszkaniowej. 

7. Sporządzono sprawozdanie ze zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego dla rolników. 

8. Wydano 27 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

9. Skompletowano 11 wniosków do przekazania urbaniście celem opracowania projektów 

decyzji o warunkach zabudowy. 

10. Wydano 22 decyzje o przyznaniu dodatku mieszkaniowego dla najemców lokali 

komunalnych, właścicieli mieszkań komunalnych, właścicieli mieszkań 

spółdzielczych. 

11. Zgodnie z uchwałą zaktualizowano listy osób oczekujących na najem lokali 

socjalnych. 

12. Trwają prace przy termomodernizacji budynków: OSiR w Blachowni, Urzędu 

Miejskiego w Blachowni, Urzędu Stanu Cywilnego w Blachowni. 

13.  Trwają prace przy budowie targowiska „Mój rynek” w Blachowni, OSP w Blachowni. 

14. Trwają prace przy zagospodarowaniu terenu wokół zbiornika w Blachowni. 

15. Ogłoszony został przetarg na wykonanie modernizacji brodzika dla dzieci w ramach 

zagospodarowania terenów wokół zbiornika w Blachowni. Przetarg był ogłaszany dwa 

razy (za pierwszym razem nikt się nie zgłosił, a za drugim cena była za wysoka). 

Ogłoszono trzeci przetarg w dniu dzisiejszym zostanie rozstrzygnięty. 

16. Ustawione zostały 2 wiaty przystankowe przy ul. Cisiańskiej w Cisiu i ul. Piastów 

w Konradowie oraz uzupełniono brakujące dachy w wiatach na przystankach 

w Wyrazowie przy ul. Częstochowskiej i przy Szkole Podstawowej Nr 1.  

17. Ułożona została kostka brukowa na przystankach autobusowych. 

18. Zlecono wykonanie naprawy ubytków w drogach na terenie gminy Blachownia. 

19. Zlecono wykonanie usługi polegającej na: „pozimowe zamiatanie dróg na terenie 

administrowanym przez Gminę Blachownia”.   

20. Zdemontowano urządzenia zabawowe placu zabaw na terenie przy USC 

w Blachowni, zamontowała nowe urządzenia. 

21. Zamontowano urządzenia siłowe na skwerku przy Pl. Konstytucji w Blachowni.  

22. Ogłoszono przetarg na zadanie pn: Modernizacja drogi do Nadleśnictwa ul. Kościuszki 

w Blachowni 

23. Ogłoszono przetarg na zadanie pn: Modernizacja chodników w Starym Osiedlu. 

24. Złożone zostały wnioski do Lokalnej Grupy Działania „Zielony Wierzchołek” 

na remont boiska w Łojkach, remont boiska w Gimnazjum, plac zabaw przy zbiorniku, 

remont brodzika.   

25. Złożony został wniosek o wypłatę środków do Urzędu Marszałkowskiego na plac 

zabaw w Wyrazowie. 

26. Skierowano list intencyjnym do Ministra Skarbu o komunalizację Przedsiębiorstwa 

Komunikacji Samochodowej. List podpisało dwadzieścia sześć samorządów Powiatu 

Kłobuckiego i Częstochowskie z  

27. Dokonano 21 wymeldowań z pobytu stałego. Zameldowano 22 osoby na pobyt stały. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma zaprosiła: 

- Na obchody Dnia Dziecka, które odbędą się w dniu1 czerwca 2013 roku w Hali Sportowej. 

- Na obchody Dni Blachowni, które odbędą się w dniu 15 i 16 czerwca bieżącego roku. 

 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odczytała pismo informujące dotyczące działań Radnej 

Edyty Mandryk ( pismo w załączeniu do protokołu). 
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Ad pkt. 7 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił Stanowisko Nr 1 Komisji 

w sprawie zachowania Radnej Edyty Mandryk (stanowisko w załączeniu do protokołu).  

Radny Jacek Chudy złożył wniosek o wykonanie remontu ul. Bukowej.  

Radny Marek Kułakowski złożył interpelacje w sprawie: 

1. Dokończenia remontu ulicy bankowej. 

2. Dofinansowania Towarzystwa Przyjaciół i Miłośników Blachowni (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

3. Likwidacji ścieżki rowerowej na skwerze za Pl. Konstytucji (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

4. Udzielania odpowiedzi na interpelacje radnych (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

5. Obchodów Sylwestra 2012/2013 (interpelacja w załączeniu do protokołu). 

6. Łączenie funkcji Dyrektora Biegu „Przełajowa Ósemka” (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

7. Zmiany zasad przyznawania lokali mieszkalnych (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

Radny Krzysztof Imiołek nawiązał do informacji P. Burmistrz w sprawie środków z „Zielonego 

Wierzchołka” i zapytał, w jakiej kwocie otrzymaliśmy dotację na boiska i place zabaw? 

Radny Krzysztof Imiołek złożył interpelacje w sprawie: 

1. Rekrutacji do przedszkoli na terenie Gminy: 

- czy wszystkie dzieci znalazły miejsca w przedszkolach? 

- ile dzieci przypada na poszczególne Przedszkola Publiczne i Niepubliczne 

oraz Zespoły Szkolno - Przedszkolne? 

2. Budowy „Ryneczku. Z jakich powodów zostały wstrzymane prace przez 

wykonawcę przy budowie ”Ryneczku”? Wykonawcy na palcu budowy nie ma 

od około trzech tygodni.  

3. Tablicy informacyjnej od strony wjazdu od Częstochowy, która jest zniszczona. 

Wnioskował o dokonanie przeglądu tablic informacyjnych pod względem ich 

estetyki i przywrócenie im właściwego wyglądu.  

4. Cieku wodnego. Na wylocie kanału burzowego do zbiornika wodnego 

„Wykopalisko” od strony budowanego „Ryneczku” znajduje ujście nurt czystej 

wody. Wyciek występuje również podczas braku opadów atmosferycznych. 

Uważa, że przyczyną mogą być uszkodzenia wodociągu na terenie Osiedla 

„Komunalnego” lub źródełko, które wydrążyło korytarze do kanału. Problem ten 

zostawia do rozpatrzenia P. Burmistrz w celu zapobieżenia ewentualnej erozji tych 

wód. 

Radny Jerzy Zdunek złożył interpelacje o uzupełnienia oświetlenia w Cisu na ul. Strażackiej 

(około czterech lamp), ponieważ są tam nowo wybudowane domy. 

Ad pkt 8. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 3 marca 2011 roku w sprawie 

przystąpienia Gminy Blachownia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony 

Wierzchołek Śląska”. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 3 marca 2011 roku 

w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Zielony Wierzchołek Śląska” 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 198/XXXIII/2013 w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 3 marca 2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony Wierzchołek Śląska” została podjęta 

większością głosów w stosunku 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się” 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt 9. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek złożył wniosek Komisji Budżetu w sprawie powołania 

zespołu ds. opracowania założeń do zmiany granic Parku Krajobrazowego „Lasy nad Górną 

Liswartą” w jego części położonej w obrębie administracyjnym Gminy Blachownia ( wniosek 

w załączeniu do protokołu”. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imołek uważa, że wniosek, który przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy 

Zdunek należy potraktować, jako głos w dyskusji. Stwierdził, że podejmując uchwałę zmykamy 

sobie drogę do dalszej negocjacji w sprawie rozszerzenia granic Parku. Dlatego przesunąłby 

termin podjęcia uchwały do momentu opracowania wniosku wraz z uzasadnieniem i mapami 

o przesunięcie granic.  

Radny Jerzy Zdunek wyjaśnił, że podjęcie uchwały nie zamyka drogi do rozszerzenia granic 

Parku, ponieważ Marszałek Województwa Śląskiego podejmuje decyzję o graniach Parku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Kania poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Budżetu wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku 12 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

wyrażenia opinii, co do projektu planu ochrony Parku Krajobrazowego „Lasy nad Górną 

Liswartą”. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie wyrażenia opinii, co do projektu planu ochrony Parku Krajobrazowego „Lasy nad 

Górną Liswartą”. 

 

Radny Krzysztof Imiołek wnioskował o niepodejmowanie uchwały, ponieważ do momentu 

opracowania wniosku o rozszerzenie granic Parku. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Henryk Kania poinformował, że przed głosowaniem radni mogą wziąć 

pod uwagę wniosek Radnego Krzysztofa Imiołka. Stwierdził, że podjęcie uchwały nie ma wpływu 

na rozszerzenie granic Parku.  

 

Uchwała Nr 199/XXXIII/2013 w sprawie wyrażenia opinii, co do projektu planu ochrony Parku 

Krajobrazowego „Lasy nad Górną Liswartą” została podjęta została podjęta większością głosów 

w stosunku 9 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się” 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt 10. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

w sprawie przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Blachowni. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Blachowni. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Cierpiał Chudy przedstawił pozytywną 

opinię Komisji w sprawie przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Blachowni. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 200/XXXIII/2013 w sprawie przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Blachowni została podjęta większością głosów w stosunku 12 głosów „za”, 0 

głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt 11. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2013. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imołek stwierdził, że wydatki na modernizacje chodników na osiedlu zostają 

pomniejszone z kwoty 580 tyś zł do kwoty 495 tyś zł. W stosunku do przyjętego przez radę planu 

budżetu ulegają zmniejszeniu o kwotę 85 tyś. zł z przeznaczeniem na modernizację drogi 

do Nadleśnictwa Blachownia. Zmniejszenie kwoty o 15 % nastąpiło przed odbyciem przetargu. 

Zapytał, jaki jest powód zmniejszenia środków w tej pozycji budżetu i czy kwota 495 tyś. zł 

wystarczy na modernizacje chodników w Osiedlu Komunalnym? Uważa, że jeżeli kwota 580 tyś. 

zł wystarczy na modernizacje chodników to pozostałą kwotę należy przeznaczyć na modernizację 

ulicy Wielkoborskiej, która jest ważnym szlakiem komunikacyjnym łączącym naszą Gminę 

z Częstochową. 

Ponadto wnioskował o skrócenie terminu modernizacji chodników.  Uważa, że powinien być 

rozwiązany problem chodników należących do Wspólnot Mieszkaniowych. Chodnik łączący ul. 

Sportową z 16 Stycznia został wykonany ze środków Gminy natomiast łącznik pomiędzy 

Sportową a Żeromskiego ma wykonywać Wspólnota. 
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Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że modernizacja ulicy Wielkoborskiej jest 

zaplanowana w budżecie na ten rok i zostanie wykonana. Natomiast środki zaoszczędzone 

na modernizacji chodników proponuje przeznaczyć na modernizację ulicy do Nadleśnictwa. 

Wyjaśniła, że tereny wcześniej zostały tak wydzielone, że część chodników została przekazana 

Wspólnotom.  Gmina nie może inwestować na nie swoim terenie. W sprawie wydzielenia drogi 

przy Spółdzielni Mieszkaniowej wyjaśniła, że jest to regulacja stanu faktycznego, jaki istnieje. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 201/XXXIII/2013 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2013 została podjęta większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głos 

„wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt 12. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Blachownia na rok 2013 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 202/XXXIII/2013 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Blachownia na rok 2013 została podjęta większością głosów w stosunku 11 

głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głos „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

Ad pkt 13. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

zaciągnięcia kredytu i pożyczki przez gminę Blachownia 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imołek zapytał ile będzie kosztowała wielkość kosztów obsługi długu? 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska wyjaśniła, że około 600 tyś. zł. 

 

Uchwała Nr 203/XXXIII/2013 w sprawie zaciągnięcia kredytu i pożyczki przez gminę 

Blachownia została podjęta większością głosów w stosunku 9 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, ·2 

głosy „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 13 radnych. 

 

Ad pkt 14. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

zmiany Uchwały nr 193/XXXVI/2009 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 29 czerwca 2009 r. 

w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Blachownia 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 204/XXXIII/2013 w sprawie zmiany Uchwały nr 193/XXXVI/2009 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 29 czerwca 2009 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Blachownia 

została podjęta większością głosów w stosunku 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, ·2 głosy 

„wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 12 radnych. 

Radny Marek Kułakowski opuścił sesję. 

 

Ad pkt 15. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – Jerzy Zdunek przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

zmiany załącznika do Uchwały Nr 185/XXXI/2013 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 20 marca 

2013 roku w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie 

Gminy Blachownia 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Radny Jacek Chudy przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 185/XXXI/2013 Rady Miejskiej w Blachowni 

z dnia 20 marca 2013 roku w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych na terenie Gminy Blachownia 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Cierpiał przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 185/XXXI/2013 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 20 marca 2013 roku w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych na terenie Gminy Blachownia 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt 

uchwały. 

 

Uchwała Nr 205/XXXIII/2013 w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr 185/XXXI/2013 

Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 20 marca 2013 roku w sprawie określenia wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych na terenie Gminy Blachownia została podjęta większością głosów 

w stosunku 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 12 radnych 

 

Ad pkt 16. 
Burmistrz Blachowni Anetta Ujma udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

 

Radnemu Jackowi Chudy w sprawie remontu ul. Bukowej poinformowała, że w ramach 

bieżącego utrzymania dróg remont zostanie wykonany. 

 

Radnemu Markowi Kułakowskiemu w sprawie:  
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1. Dokończenia remontu ulicy Bankowej odpowiedziała, że musimy się wstrzymać ze 

względu na inwestycje, które muszą być wykonane, następnie remont zostanie 

dokończony. 

2. Dofinansowania Towarzystwa Przyjaciół i Miłośników Blachowni wyjaśniła, że środki 

są przekazywane na zadania w ramach konkursu a nie na bieżące działania 

stowarzyszeń. Komisja Konkursowa ocenia zadania i przyznaje punkty na podstawie, 

których przyznawane są środki na zadania.  

3. Likwidacji ścieżki rowerowej na skwerze za Pl. Konstytucji poinformowała, że nie jest 

możliwa likwidacja ścieżki, ponieważ na budowę ścieżki rowerowej otrzymaliśmy 

dofinansowanie z Urzędu Wojewódzkiego. Planowane jest przeniesienie placu zabaw 

od ścieżki rowerowej wpłynie to na bezpieczeństwo użytkowników terenu.  

4. Udzielania odpowiedzi na interpelacje radnych wyjaśniła, że interpelacje składane 

w okresie międzysesyjnym, mimo iż wpływają do Burmistrza są przekazywane na ręce 

Przewodniczącego Rady. Przewodniczący interpelacje kieruje do Burmistrza, który 

kieruje do odpowiednich jednostek są realizowane niezwłocznie. Termin się wydłuża, 

jeżeli interpelacje są składane po sesji.  

5. Obchodów Sylwestra 2012/2013 odpowiedział, że w tej sprawie udzielała wyjaśnień 

na sesji, odpowiadała na interpelacje pisemne nie ma w tej sprawie nic więcej do 

dodania oprócz tego, że alkohol nie był zakupiony ze środków gminnych.  

6. Łączenie funkcji Dyrektora Biegu „Przełajowa Ósemka” funkcją radnego wyjaśniła, że 

radny Jacek Chudy pełnił funkcję Dyrektora społecznie nie pobierał z tego tytułu 

pieniędzy.  

7. Zmiany zasad przyznawania lokali mieszkalnych uważa, że jest to sprawa 

do rozważenia na Komisjach branżowych.  

Radnemu Krzysztofowi Imiołkowi w sprawie: 

1. Środków z „Zielonego Wierzchołka” odpowiedziała, że dofinansowanie wynosiło 

95 tyś. zł. 

2. Rekrutacji do przedszkoli na terenie Gminy odpowiedziała, że wszystkie miejsca 

w Przedszkolach są wypełnione tworzone są listy rezerwowe. Dokładnego 

rozeznania w tej chwili nie ma, ponieważ rodzice składają wnioski do kilku 

placówek. W Przedszkolu w Łojkach na sto miejsc złożonych jest 97 wniosków, 

w Ostrowach na 75 miejsc złożone są 72 wnioski w Przedszkolu przy 

ul. Żeromskiego jest 125 miejsc na liście rezerwowej jest 28 chętnych. Nie jest to 

informacja miarodajna, ponieważ często rodzice składają wnioski do dwóch 

placówek. Dokładną będzie można podać we wrześniu. 

3. Budowy „Ryneczku” wyjaśniła, że prace nie zostały przerwane. Przerwy 

w pracach wynikają z technologii budowy. Nie ma niebezpieczeństwa, że 

inwestycja nie będzie realizowana. 

4. Tablicy informacyjnej od strony wjazdu od Częstochowy, poinformowała, że 

wszystkie tablice zostały zinwentaryzowane i wszystkie uszkodzone tablice 

zostaną odnowione.  

5. Ujścia czystej wody do zbiornika wodnego „Wykopalisko” odpowiedziała, że 

zostanie to sprawdzone.  

 

Radny Jerzy Zdunek w sprawie uzupełnienia oświetlenia w Cisu na ul. Strażackiej 

poinformowała, że obecnie nie ma środków na ten cel w budżecie. Jeżeli będą środki zostanie 

oświetlenie uzupełnione.  
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Ad pkt 17. 
Radny Krzysztof Imiołek zwrócił uwagę, że na ścieżce rowerowej przy Palcu Konstytucji 

jest bardzo niebezpiecznie i należy zadbać o bezpieczeństwo.  

Ponadto nawiązał do artykułu dotyczącego sprzątania po psach zamieszczonego 

w „Wiadomościach z Ratusza” i stwierdził, że same apele są niewystarczające. Uważa, że należy 

więcej zrobić w tym temacie, poprzez wsparcie finansowe np. zakup pojemników, żeby stworzyć 

warunki do utrzymania czystości. 

 

Przewodniczący Rady Henryk Kania nawiązał do stosunków panujących w Radzie 

i poinformował, że pracuje z radnymi ponad dwa lata i nie dopuścił się względem żadnego 

radnego ani negatywnej oceny ani różnych innych wypowiedzi na temat określonej działalności 

radnych. Stwierdził, że jego dobra zostały publicznie naruszone przez Radną Edytę Mandryk, 

która nie jest organem uprawnionym do jego oceny. Radna rozpowszechnia kłamliwe insynuacje 

wśród mieszkańców Blachowni między innymi na temat procedury wygaszania mandatu Radnego 

Marka Kułakowskiego. Uważa, że jest to równoznaczne z nagannym zachowaniem Radnej tym 

bardziej, że Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gliwicach uznał zasadność uchwały Rady 

Miejskiej w Blachowni w tej sprawie. Personalne rozgrywki, jakie prowadzi Radna z Radnymi 

naruszają dobre imię Rady Miejskiej a o dobry wizerunek Rady powinni zabiegać wszyscy Radni. 

 

Ad pkt 18. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady zamknął XXXIII sesję 

Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała           

          Przewodniczący  
Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

           

  Henryk Kania 


